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2020. június 18, csütörtök 15 óra 

 

Napirendi pontok: 

 

 

I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

II.  Személyi ügyek  – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

  

 II/A. A Környezetjogi és Versenyjogi Tanszék tanszékvezetőjének kinevezésére 

vonatkozó előterjesztés 

 II/B. A Nemzetközi Magánjogi Tanszék tanszékvezetőjének kinevezésére vonatkozó 

előterjesztés 

 II/C. Dr. Völgyesi Levente tanulmányi dékánhelyettesi kinevezésének előterjesztése 

 

III. Bérezési szabályzat módosítása – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

IV.  Kari szabályzatok felülvizsgálata - előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

V. Szakirányú továbbképzési szakok meghirdetésének megszüntetése - előterjesztő: Dr. 

Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

VI. Az egyetemi kutatási stratégia, és a docensi kinevezési feltételek áttekintése - előterjesztő: 

Dr. Szabó István dékán 

 

VII. A Szentkirályi utca 26-ból történő kiköltözés és a 28-as épület belső átalakításának terve - 

előterjesztő: Dr. Szabó István dékán  

 

VIII. Egyebek 

 

Dr. Szabó István dékán úr névsorolvasással ellenőrzi az online Kari Tanács üléshez csatlakozókat. 

Megállapította, hogy a 20 szavazati jogú tag közül 19-en csatlakoztak az üléshez, így az határozatképes.  
Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyet a Kari Tanács egyhangúlag elfogadott. 

 

I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr ismerteti az online értekezlet résztvevőivel, hogy a Kormány éjféltől megszüntette a 

veszélyhelyzetet. Kéri, hogy minden szervezeti egység lehetőség szerint zökkenőmentesen igyekezzen 

visszatérni a megszokott munkához. Beszámol arról, hogy 2020. július 9-én a Doktori Iskola 
akkreditációja kapcsán a MAB látogató bizottsága a Karra érkezik, illetve kéri, hogy a 25 éves jubileumi 

kötethez, aki még nem küldte meg az anyagot, az mielőbb tegye meg. 

 

II.  Személyi ügyek  – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

II/A. A Környezetjogi és Versenyjogi Tanszék tanszékvezetőjének kinevezésére vonatkozó 

előterjesztés 

 

A Kari Tanács 16/2020. (VI.18.) számú határozatával 19 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül támogatta Dr. Bándi Gyula tanszékvezetői kinevezésének további öt évre történő hosszabbítását 
az előterjesztés szerint. 

 



II/B. A Nemzetközi Magánjogi Tanszék tanszékvezetőjének kinevezésére vonatkozó 

előterjesztés 

 

A Kari Tanács 17/2020. (VI.18.) számú határozatával 18 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 

tartózkodás mellett támogatta Dr. Burián László négy évre történő tanszékvezetői kinevezését az 
előterjesztés szerint. 

 

Dékán úr megköszöni Dr. Raffai Katalin docens asszony tanszékvezetőként végzett áldozatos munkáját. 

 

II/C. Dr. Völgyesi Levente tanulmányi dékánhelyettesi kinevezésének előterjesztése 

 

A Kari Tanács 18/2020. (VI.18.) számú határozatával 18 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 
tartózkodás mellett támogatta Dr. Völgyesi Levente tanulmányi dékánhelyettesi kinevezését és annak 

előterjesztését Nagykancellár úr felé. 

 

III. Bérezési szabályzat módosítása – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr röviden ismerteti az előterjesztés részleteit. 

 
A Kari Tanács 19/2020. (VI.18.) számú határozatával 19 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül támogatta a Bérezési szabályzat módosítását. 

 

IV.  Kari szabályzatok felülvizsgálata - előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

A Kari Tanács felülvizsgálta a kari szabályzatokat, 20/2020. (VI.18.) számú határozatával 19 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy döntött, hogy nem tartja szükségesnek egyik 
szabályzat módosítását sem. 

 

V. Szakirányú továbbképzési szakok meghirdetésének megszüntetése - előterjesztő: Dr. 

Navratyil Zoltán dékánhelyettes 

 

A Kari Tanács 21/2020. (VI.18.) számú határozatával 19 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta a szakirányú továbbképzési szakok meghirdetésének megszüntetését az előterjesztés 

szerint. 

 

 

VI. Az egyetemi kutatási stratégia, és a docensi kinevezési feltételek áttekintése - előterjesztő: 

Dr. Szabó István dékán 

 
Dékán úr ismerteti az előterjesztés részleteit, illetve az ezzel kapcsolatos észrevételeit. Jelzi, hogy ezek 

egyelőre nem határozati javaslatok, hanem továbbgondolásra szánt elképzelések.    

 
 

VII. A Szentkirályi utca 26-ból történő kiköltözés és a 28-as épület belső átalakításának terve - 

előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 
Dékán úr beszámol arról, hogy a folyamat első lépéseként 2022 februárjában megkezdik a Szentkirályi 

u. 26. épületének bontását. Eddig az időpontig a JÁK-nak ki kell költöznie, s a jelenleg ott használtban 

lévő irodákat, gyakorlókat és előadót valahol pótolnia kell. A Beruházási Osztály készített egy tervet a 
Szentkirályi utca 28-ban kialakítható új helyiségekről, amelynek vázlatrajzát kiküldtük a Kari Tanács 

tagjainak. A terv az amúgy is szűkös közösségi terek beépítésével oldana az elhelyezési problémákon. 

Az épület így szinte teljes egészében termekből, irodákból és közlekedőkből állna, egy lyukasórán a 

hallgatók gyakorlatilag sehol nem tudnának leülni. Dékán úr tájékoztatásként elmondja, hogy a 
tanszékvezetők és a nem oktatási szervezeti egységek vezetői három héttel ezelőtt már megkapták a 



vázlatrajzot. A hozzászólók az előadótermek zsibongójában kialakítandó tantermeket és a pavilon 

előadóvá történő átalakítását egységesen ellenezték.  
Dr. Schanda Balázs professzor úr két lehetőséget lát, az egyik, hogy külső helyszínen kell 

területet bérelni, a másik, hogy az órarendet, illetve a gyakorlati csoportok létszámát kell megváltoztatni. 

Dékán úr jelzi, hogy már tájékozódtak a környékbeli terembérlési lehetőségekről, de azok meglehetősen 
drágák. Tájékozódtak a Magyar Rádió átadott épületeiről is. Az egyik probléma, hogy az MKPK a 

tulajdonjogot kapta meg, birtokba csak a beruházások lezárása után adják. Másrészről döntő többsége 

annyira leromlott állapotban van, hogy felújítása nagyon magas költséget jelentene az Egyetem számára. 

Ez nem zárja ki, hogy keressünk benne még elviselhető állapotban lévő részeket, s megegyezzünk annak 
használatáról. De egyelőre, mint megnyugtató megoldással nem számolhatunk vele. 

Dr. Landi Balázs docens úr aggodalmát fejezi ki a hosszú ideig tartó épületbontással, illetve az 

új épület felépítésével járó zajhatások miatt is. Dékán úr jelzi, hogy ez egy következő probléma, ami 
további külső elhelyezési igényeket vet fel.  

Dr. Ádány Tamás tanszékvezető úr véleménye szerint lehetséges megoldás lenne, ha az 

adminisztráció költözne külső helyszínre és nem a hallgatókat terhelnénk az ingázással. Kérdésként veti 
fel továbbá az online oktatás rendszeres bevezetésének lehetőségét. Dr. Landi Balázs docens úr szintén 

támogatná az online oktatás bevezetését. Dékán úr szerint kivételes esetben ez a Kar számára is némi 

megoldást jelenhet, ami mind a szűkös terület, mind a zajhatásokkal járó problémákat tompítja. Dr. 

Varga Zs. András prodékán úr aggodalmát fejezi ki az online oktatás nappali tagozaton történő, hosszabb 
távú bevezetésével, illetve a több éven keresztül tartó építkezéssel kapcsolatban. Egyetlen megoldásként 

a teljes Kar külső helyszínre történő költöztetésében látja. Dr. Szabó Péter intézetvezető úr teljes 

mértékű egyetértését fejezi ki Prodékán úr szavaival. Dr. Szalai Márta intézetvezető asszony véleménye 
szerint a hosszútávú online oktatásra való áttérés minőségi romlást eredményezhet a Karon.  

Főtisztelendő Dr. Kuminetz Géza rektor úr néhány szóban ismerteti a jelenlegi döntések 

előzményeit. 

Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszony kéri a Kari Tanács tagjait, gondoljanak arra 
is, amennyiben a Kar külső helyszínre történő költözése mellett döntenek, annak milyen, a JÁK 

költségvetését érintő elemei lesznek. Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr emlékezteti a Kari Tanács 

tagjait arra, hogy 25 évvel ezelőtt a Szentkirályi u. 26. épületét a Kar vásárolta. Dr. Varga Zs. András 
prodékán úr kéri, hogy készüljön egy előterjesztés a Kari Tanács számára arról, hogyan tartható fent a 

jogi kar minőségi oktatása a megváltozott körülmények között. 

 

VIII. Egyebek 

 

Ehhez a napirendi ponthoz nem történt hozzászólás. 

 
Dékán úr jelzi, hogy a következő ülés várhatóan 2020. július 16-én lesz. 

 

 
 

Jegyzőkönyv lezárása 16 óra 55 perckor. 


